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Efter bokstaven l stavas j-ljudet oftast med g, till exempel;
alg, älg, helg, galge
J-ljudet stavas ibland med hj till exempel;
hjort, hjul, hjälm, hjälp, hjälte, hjärna, hjärta
Efter bokstaven r stavas j-ljudet oftast med g, till exempel;
arg, berg, färg, sorg
J-ljudet stavas ibland med gj till exempel;
gjord, gjort, gjuta
J-ljudet stavas ibland med lj till exempel;
ljud, ljuga, ljung, ljus
J-ljudet stavas ibland med dj till exempel;
djungel, djup, djur, djärv, djävul
Stavas med g framför mjuk vokal (E, I, Y, Ä, Ö)
Stavas med j framför hård vokal (A, O, U)

